
A s o c i a c e  v í c e ú č e l o v ý c h  z á k l a d n í c h  o r g a n i z a c í   
t e c h n i c k ý c h  s p o r t ů  a  č i n n o s t í  Č e s k é  r e p u b l i k y  

L o r e c k á  4 6 5 ,  284 01 Kutná Hora 
 _________________________________________________________________________________ 

 

Zápis z 14. zasedání Výkonného výboru AVZO TSČ ČR, z. s.  
 
Cheb, Karlova 17, sekretariát AVZO TSČ ČR, dne 20. listopadu 2021 od 10:00 hodin. 
 
  
Přítomní:  JUDr. Krabička, p. Remža, p. Kožený, p. Pokorná, p. Véber, p. Baroch 
Hosté: Bc. Krejčová,  
Omluveni:   p. Musil, sl. Slezáková, pí. Vilímová, p. Kaláb, p. Michna, p. Hůla, p. Strmiska, Ing. Maixner, 
p. Lhotka, p. Kropáček 
 
V 10:00 hodin zahájil jednání VV pan. Tomáš Kožený, který všechny přítomné přivítal a zároveň 
konstatoval, že jednání není usnášení schopné a jeho začátek bude v souladu s ust. čl. VIII odst.3 
platných  Stanov AVZO TSČ ČR z.s. posunuto o 30 minut.   
 
 
10:30 hodin – p. Kožený  opětovně přivítal všechny přítomné a opětovně jim poděkoval za účast. Dále 
konstatoval, že všichni nepřítomní byli řádně omluveni z dnešního zasedání a jednání VV AVZO zahájil. 
 
Návrhová komise: p. Veber a p. Baroch, p. Pokorná 
 
Pracovní předsednictvo: Judr. Krabička, p. .Kožený 
 
Zapisovatelka: Krejčová 
 
Ověřovatel zápisu: p. Remža 
 
Hlasování: 
Pro:    7  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
Dále seznámil všechny přítomné s navrženým programem. 

 

1.Zahájení zasedání výkonného výboru AVZO TSČ ČR, kontrola usnášeníschopnosti, volba 

návrhové komise, pracovního předsednictva, zapisovatelky a ověřovatele zápisu 

2.Zpráva předsedy o činnosti předsednictva AVZO TSČ ČR od 13. Zasedání VV AVZO TSČ ČR a o 

kontrole plnění úkolů usnesení VV3.   Rozpočet na rok 2022 a plnění rozpočtu za rok 2021 

k 31.10.2021 

4.   Návrh na zrušení p.s. z důvodu nehrazení čl. odvodů, zpráva o stavu probíhajících likvidací 

u jednotlivých p.s. 

5.   Změna směrnice pro udělení čestných titulů 

6.   Souhlas s prodejem nemovitého majetku 

7.   Plán předsednictva a Výkonného výboru AVZO TSČ ČR 



8.   Zpráva kontrolní komise AVZO a zpráva předsednictva o odstranění nedostatků zjištěných kontrolní 

komisí AVZO TSČ ČR 

9. Zprávy předsedů RDM a RS – plán akcí, roční rozpočet komisí 

10. Zprávy krajských koordinátorů o činnosti p.s. AVZO ve svých krajích 

11. Různé, diskuze 

12. Přijetí usnesení 14. zasedání Výkonného výboru AVZO TSČ ČR 

13. Závěr 

 

Na návrh JUDr. Krabičky se bod č. 6 nebude projednávat, neboť není doručena žádná žádost 

 

Pro:    7  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

JUDr. Krabička: 

Přivítal všechny přítomné a poděkoval jim za účást, uvedl, že je nyní složitá doba a je rád, že jsme se 

takto sešli, kdy hlasování Per rollam je složitější. Uvedl, že teprve poprvé jsme využili ust. Čl VII odst.  

3 stanov. 

Uvedl, že se v minulém období sešlo předsednictvo 3x a jaké body předsednictvo projednávalo. 

Přivítal na dnešním zasedání koordinátorku Královéhradeckého kraje pí. Denisu Pokornou. 

Provedl kontrolu plnění úkolů VV. 

Připomínky ke stanovám – uvedl dva body (1. o možnostech vyloučení u odvolacího orgánu a 4 

připomínky z p.s. Přerov Újezdec – názvosloví a další). Nadále se na sekretariát mohou posílat další 

připomínky kez měnám stanov, kdy předpokládá, že na dalším zasedání VV bychom se všem více 

věnovali  

Volba nových statutárních orgánů jednotlivých p.s. - Opětovně upozornil, že volební období je na 

dobu vždy max. 5 let, kdy volby v jednotlivých p.s. průběžně probíhají. V následujících měsících bude 

provedena kontrola všech p.s., zda toto mají splněno, kdy zároveň upozornil, že pokud nebudou volby 

včas a řádně provedeny a výsledky zaslány na Městský soud v Praze prostřednictvím sekretariátu, tak 

soud může nařídit likvidaci takového p.s. 

Kontrola názvů jednotlivých p.s. - probíhá průběžně 

Členské schůze – Opětovně upozornil, že podle platných stanov je nutné každoročně svolat v každém 

p.s.  alespoň jednou za rok členskou schůzi. Výroční či volební členské schůze už podle stanov nejsou, 

jsou pouze členské schůze. Dále lze svolávat a jednat v mimořádných případech členské schůze Per 

Rollam. 

Předsednictvo se dále zabývalo stěhováním sekretariátu a s odchodem p. Čepeláka V Kutné Hoře, 

nemáme žádné dluhy. V Chebu je chod sekretariátu finančně výhodnější. Telefonní číslo sekretariátu 

platí. Pošta je přeposílána. Sídlo je však stále v Kutné Hoře. 



Plnění odvodů členských příspěvků – Byla provedena kontrola plnění odvodů, kdy do současné době 

neuhradilo odvody za rok 2021 celkem 13. U těchto p.s. bude v souladu s platnými stanovami 

proveden návrh na zrušení s likvidací p.s.  Upozornil, že i po dnešním hlasování budou tyto p.s. 

opětovně upozorněni a teprve pak bude provedeno podání návrhu na soud na zrušení s likvidací p.s. 

Kontrola zbraní ve vlastnictví AVZO (zápůjčky) a nábytku proběhne v rámci inventury 

Splácení závazků p. Havelky, kdy v současné době dluží okolo 50.000Kč za splátky, stále splácí 

nepravidelně. 

Dotační programy – pro z.s. byla zajištěna dotace ve vši 94.000Kč. Ještě koncem listopadu proběhne 

další soutěž. Je nutno tyto dotace velmi dobře vyúčtovávat. Neúspěchem je přehlédnutí vyhlášení 

dotací MO na rok 2022, kdy termíny podání byly do 30.9.2021, kdy letos byly vyhlášeny velmi brzy. 

Ostatní programy, zejména Můj klub, jsou do 30.11.2021 - tento se však týká pouze sportovních p.s. 

zaměřených na děti a mládež. 

Projednávaly se ty p.s., které bez souhlasu převedly nemovitý majetek na jiný z.s. Zejména se jedná o 

ZO Březkač, kdy si ponechali původní IČO AVZO, ale stali se z.s. 

p.  Pokorná byla seznámena s částečnou historií AVZO včetně diskuze na základě p Pokorné, ve věci 

motivace jednotlivých p.s. pro setrvání v AVZO z.s. 

JUDr. Krabička navrhuje v létě 2022 svolat aktiv s jednotlivými p.s. co vlastně  chtějí od AVZO, aby 

AVZO jako takové nadále fungovalo a ke spokojenosti všech. 

Úkol : Pro předsednictvo připravit aktiv  AVZO, kde se bude projednávat otázka: „Jakým směrem 

chceme, aby AVZO v budoucnu fungovalo“. Na tomto aktivu budou přítomni zástupci jednotlivých p.s. 

nikoliv delegáti kraje jako je na sjezdu. Termín v létě roku 2022, nejlépe spolu se zasedáním VV.  

P.s.je navrženo ke zrušení s likvidací celkem 13 p.s., další sami žádají o zrušení s likvidací.  

P.s Šumperk, který byl zlikvidován a vymazán z rejstříku, následně se zjistilo, že zde jsou ještě peníze, 

tak 2 roky trvalo, než došlo k obnově likvidace tohoto p.s. 

Došlo k prodeji a zaevidování prodeje pozemku v Kutné Hoře. 

Byl spuštěn nový web AVZO z.s. 

JUDr. Krabička navrhl paní Pokorné, zda by si nevzala jako koordinátorka na starost i Pardubický kraj, 

kde dosud není krajský koordinátor, kde nikdo nemá zájem tuto funkci vykonávat. 

V Libereckém kraji není dořešena změna koordinátora na pana Rajnohu, písemným potvrzením volby. 

U kraje Praha navrhuje svěřit práci 2 p.s. koordinátorem p. Kropáčkovi ze Středočeského kraje. 

Předsednictvo se zabývalo zprávou kontrolní komisí a odpovědi na ní. 

p.s. Mikulčice – při tornádu v létě letošního roku došlo k poškození střelnice, kdy předsednictvo jim 

poskytlo dar ve výši 50.000Kč na opravu poškození střelnice. 

Předsednictvo se zabývalo dále  

1) přípravou směrnice pro trenéry a cvičitele 

2) nakoupení nového počítače 

3) STO dne 18.9.2021, kterého se členové předsednictva zúčastnilo 



4) přípravou na inventury za rok 2021 

5) Návrhy na změnu stanov 

6) Návrhem propagačních materiálů AVZO 

7) Informacemi České rady dětí a mládeže 

8) Podklady pro výroční zprávu za rok 2021 

9) Pojem skutečný majitel – jsou to buď předsedové p.s., nebo výbor 

10) Školení akreditací dle zákona o nakládání se zbraněmi 

11) Zprávy rad a plány akcí a rozpočtů 

12) prováděnými likvidacemi p.s. 

13) Covidovými opatřeními a vytvářením metodiky, jak při těchto opatřeních provést členské schůze 

14) přípravou na 14. Zasedání VV 

15) obsazením komisí v NSA a MO 

16) situacemi v některých p.s. (Volduchy, Libavské údolí, Lhota u Opavy, Bzenec, Vestec) 

17) o konání čl. schůzí v roce 2022 

 

3.   Rozpočet na rok 2022 a plnění rozpočtu za rok 2021 k 31.10.2021 

Všem členům VV bylo rozesláno plnění rozpočtu, včetně návrh rozpočtu na rok 2022, který upravený 

(o 70tis. Kč) bude součástí tohoto zápisu. O těchto byl VV informován předsedou (z návrhu rozpočtu 

RS a RDM). 

 

4.   Návrh na zrušení p.s. z důvodu nehrazení čl. odvodů, zpráva o stavu probíhajících likvidací u 

jednotlivých p.s. 

Seznam těchto likvidovaných p.s.  opět všichni členové VV obdrželi jako součást pozvánky na dnešní 

jednání. Tento seznam bude upravený o dvě p.s. v návrhu na zrušení součástí tohoto zápisu. Uvedl 

seznam a důvody dvou  p.s., které budou do seznamu doplněny. Tyto p.s. (13) budou opětovně 

vyzvány k zaplacení odvodů. 

 

5.   Změna směrnice pro udělení čestných titulů 

Předseda předložil návrh dodatku č. 1 ke směrnici pro udělování čestných titulů, kdy s navrhovanými 

změnami seznámil členy VV. Přidána je zejména možnost udělení titulu p.s., ke kterému se váže 

peněžitá dotace ve výši 3000Kč, zaslaných na účet p.s. P. Kožený navrhuje zrušit termín aktivista a 

nahradit jej termínem člen. 

Zároveň přednesl návrhy p. Musila na udělení čestných titulů a čestných ocenění u p.s. Malonty. 

 

6.   Plán předsednictva a Výkonného výboru AVZO TSČ ČR 



Všichni členové VV obdrželi včera e-mailem plán jednání předsednictva a VV na rok 2022. Jejich 

přehled bude součástí tohoto zápisu. 

 

7.   Zpráva kontrolní komise AVZO a zpráva předsednictva o odstranění nedostatků zjištěných kontrolní 

komisí AVZO TSČ ČR 

Kontrolní komise zjistila drobné nedostatky u inventur, kdy chybí u pistolí v.č. a výrobce. Starší 

vzduchové zbraně, jejichž zápůjční listy byly dohledány na sekretariátu, nejsou součástí inventur. A 

další dílčí drobné nedostatky. Všechny  byly odstraněno. 

8. Zprávy předsedů RDM a RS – plán akcí, roční rozpočet komisí 

p. Remža přečetl členům VV krátkou zprávu p. Kropáčka za RDM, včetně plánu práce a rozpočtu na 

rok 2022 

Bc. Krejčová seznámila přítomné členy se zprávou sl. Slezákové za RS, včetně plánu práce a rozpočtu 

na rok 2022 

Obě zprávy budou součástí tohoto zápisu. 

9). Zprávy krajských koordinátorů o činnosti p.s. AVZO ve svých krajích 

p. Baroch uvedl, že si zakoupil notebook pro činnosti koordinátora, kdy VV schvaluje poskytnutí 

dotace jako příspěvek na jeho pořízení ve výši 6000Kč. p. Baroch doloží nejprve na sekretariát kopii 

dokladu o pořízení notebooku. Dále hovořil o kempu Habr. Pí. Pokorná uvedla, nechť se obrátí na ni, 

kdy souhlasí s poskytnutím metodické pomoci, neboť sama je předsedkyní p.s., který také kemp 

provozuje. 

p. Baroch odešel – 13:55 hodin. 

JUDr. Krabička – v Jihomoravském kraji je aktivní střelecká část, kdy pořádají dost soutěží a mají mezi 

členy úspěchy a p. Remžovi nechá poslat podklady do Výroční zprávy 

p. Veber – v Karlovarském kraji je problém, kromě akcí, které pořádá on či p. Kožený, tak nikdo nic 

nedělá. Výjimkou je pomoc při stěhování sekretariátu. Všechny p.s. si jinak splnili veškeré letošní 

povinnosti. Uvedl, že má připraven podklady pro vyúčtování dotací. 

pí. Pokorná – 3 organizace se zabývají střeleckým sportem, pouze 1 však se zabývá s dětmi. Ostatní 

p.s. se zabývají dětmi, ale jinými obory než střelbou. Jejich členské základny jsou tvořeny zejména 

rodinnými příslušníky. Volají po finanční podpoře. Zabývají se např. střelbou z kuličkových pistolí. 

p. Remža uvedl, že neví, že v Královéhradeckém kraji jsou p.s. s dětmi. Informace od bývalého 

koordinátora byly, že zde žádné děti nejsou. 

10. Různé, diskuze 

JUDr. Krabička přednesl návrhy p.s. Chrastava – předsednictvo navrhuje VV tuto žádost zamítnout , 
neboť žádají zakoupení těchto stavů SETA pro svůj p.s. Návrh by měl být podán pro zakoupení do 
majetku našeho z.s. a poskytnout p.s pouze jako zápůjčku. VV nesouhlasí s poskytnutím finanční 
podpory na výstavbu vzduchovkové střelnice na základě této žádosti. 
p. Kožený uvedl, že by v příští radě střelectví  požádal RS o uspořádání Mistrovství AVZO ve 
velkorážních zbraních. Dále uvedl, že jejich p.s. pořádají i soutěže v praktické střelbě. 
 



11. Přijetí usnesení 14. zasedání Výkonného výboru AVZO TSČ ČR 

p. Veber přednesl upravený návrh usnesení 14. zasedání VV AVZO TSČ ČR, který je přílohou tohoto 

zápisu 

Hlasování o přijetí usnesení: 

Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 0 

13. Závěr 

JUDr. Krabička poděkoval přítomným za aktivní přístup při tomto zasedání. Popřál pěkné, příjemné a 

spokojené Vánoční svátky, Šťastný vstup do Nového roku a šťastnou a bezpečnou cestu domů. 

 
 

Zapsala:  
Ivana Krejčová 
 
                    
                      JUDr.  Vítězslav Krabička      
        předseda                      
  

 


